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Szám: P/177-10/2024 
PÁTKA KÖZSÉG 

ÖNKORMÁNYZATÁNAK KÉPVISELŐ-
TESTÜLETE 

 

 
Jegyzőkönyv 

Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
2024. május 14-én megtartott rendkívüli, nyílt üléséről 

 

Rendeletek:  

5/2024. (V. 15.)  az avar és a kerti hulladékok égetéséről 

 
Határozatok: 
 
97/2024. (V.14.)  a tervezett napirendi pontokról 
98/2024. (V.14.)  Ferenczi Dóra Szavazatszámláló Bizottságba tagként történő 

megválasztásáról 
99/2024. (V.14.)  Róth Viktória Szavazatszámláló Bizottságba tagként történő 

megválasztásáról 
100/2024. (V.14.)  Dori-Horváth Beáta Szavazatszámláló Bizottságba tagként történő 

megválasztásáról 
101/2024. (V.14.)  Stroh Nikolett Szavazatszámláló Bizottságba tagként történő 

megválasztásáról 
102/2024. (V.14.)  a két ülés közötti időszak eseményeiről szóló beszámoló elfogadásáról 
103/2024.(V.14.)  a 32/2024. (II.14.) határozat felülvizsgálatáról 
104/2024.(V.14.)  a Pátkai Csemetekert Óvoda aktuális ügyeiről szóló beszámoló elfogadásáról 
105/2024. (V. 14.)  a ,,Pátka Vargahegy külterületi utak fejlesztése” pályázat keretében kiírt 

„műszaki ellenőri feladatok elvégzése” tárgyú beszerzés kapcsán a döntési 
eljárás lefolytatásáról 

106/2024. (V. 14.)  a TOP-1.2.1-15-FE1-2016-00019 számú „Vizes turisztikai attrakció fejlesztése 
Pátkán” tárgyú pályázatban vis maior eljárás kezdeményezéséről 

107/2024.(V.14.)  a Székesfehérvári Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2023. évi tűzvédelmi 
tevékenységéről szóló beszámoló elfogadásáról 

108/2024.(V.14.) a választási előkészületekkel kapcsolatos döntések elfogadásáról 
109/2024.(V.14.)             a Sportöltöző és Sportpálya bérleti szerződésének előkészítéséről 
110/2024.(V.14.)  a rendezési terv módosításáról 
111/2024.(V.14.)  a Magyar Falu Program keretében meghirdetett „Út, híd, járda 

építése/felújítása” pályázat benyújtásáról 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. május  14-én, 18:00 órakor 
megtartandó rendkívüli, nyílt testületi ülésről. 
 
Az ülés helye: Tanácskozó terem (8092 Pátka, Vak Bottyán tér 4.) 
 
Jelen vannak:    Nagy Dániel  polgármester 

 Nagy Imréné alpolgármester 
Hollósi Dezső képviselő 
Buda József képviselő 
Varga Géza képviselő 
Gerencsér Attila képviselő 

                               Füri Milán  képviselő 
 
                              
Tanácskozási joggal meghívottak: 

 Dosztály Csaba jegyző 
 dr. Repka-Takács Judit aljegyző 

Kiss Nóra Anita jegyzőkönyvvezető 
 
Lakosság részéről jelen vannak:  
 Boros Csaba 
 Szabó Márton Péter 
 Szikra Soma 
 Lázár Lívia 
 Balogh Benedek 
                                 
 
Nagy Dániel Ferenc polgármester: 
Köszönti a Képviselő-testület tagjait és minden megjelentet. A rendkívüli, nyílt testületi ülést 18:39 
órakor megnyitja. Megállapítja, hogy a testület határozatképes, mert a 7 fő képviselőből 6 fő jelen van. 
Füri Milán képviselő jelezte későbbi érkezését. Tájékoztatja a megjelenteket, hogy a 
jegyzőkönyvvezetésére kijelölt személy Pátka Község Önkormányzatának ügyintézője, Kiss Nóra Anita. 
Tájékoztatja a megjelenteket, hogy az ülésről hangfelvétel készül. 

A javasolt napirendi pontok: 

Napirendi pontok: 

1. Javaslat az avar és a kerti hulladékok égetéséről szóló rendelet elfogadására 
Előterjesztő: Nagy Dániel polgármester 
2. Javaslat a 32/2024. (II.14.) határozat felülvizsgálatára 
Előterjesztő: Nagy Dániel polgármester 
3. Javaslat a Pátkai Csemetekert Óvoda aktuális ügyeiről szóló beszámoló elfogadására 
 Előterjesztő: Nagy Dániel polgármester 
4. Javaslat a ,,Pátka Vargahegy külterületi utak fejlesztése” pályázat keretében indított beszerzési 
eljárásokban döntési eljárás lefolytatására 
Előterjesztő: Nagy Dániel polgármester 
5. Javaslat a TOP-1.2.1-15-FE1-2016-00019 számú „Vizes turisztikai attrakció fejlesztés Pátkán” tárgyú 
pályázattal kapcsolatos döntések elfogadására 
Előterjesztő: Nagy Dániel polgármester 
6. Javaslat a Székesfehérvári Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2023. évi tűzvédelmi tevékenységéről 
szóló beszámoló elfogadására 
Előterjesztő: Nagy Dániel polgármester 
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7. Javaslat a választási előkészületekkel kapcsolatos döntések elfogadására 
Előterjesztő: Nagy Dániel polgármester 
8. Javaslat a Sportöltöző és Sportpálya bérleti szerződésének megtárgyalására 
Előterjesztő: Nagy Dániel polgármester 
9. Javaslat a két ülés közötti időszak eseményeiről szóló beszámoló elfogadására 
Előterjesztő: Nagy Dániel polgármester 
 
 
Bejelentések, tájékoztatások 
 
Nagy Dániel polgármester javasolja további napirendi pontok felvételét: 

- Javaslat a választási tájékoztatás és az SZSZB tagok megválasztásának elfogadására 
- Javaslat a rendezési terv módosítására 
- Javaslat a Magyar Falu Program útfejlesztésre irányuló pályázat előkészítésére 

 
Javasolja, hogy a Jegyző úr által tartott választási tájékoztatás a 2. napirendként kerüljön felvételre, míg 
a 9. napirendként meghirdetett két ülés közötti beszámoló kerüljön a 3. napirendi pontként 
megtárgyalásra. 
 
Nagy Dániel Ferenc polgármester: Kéri a Képviselő-testület szavazását a napirendi pontokra tett 
javaslat elfogadásáról. 
 
A Képviselő-testület 6  (hat) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozza: 

Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
97/2024. (V.14.) határozata 

a tervezett napirendi pontokról 
 

Pátka Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a tervezett napirendi pontokra tett javaslatot 
az alábbiakban fogadja el: 

 
Napirendi pontok: 
1. Javaslat az avar és a kerti hulladékok égetéséről szóló rendelet elfogadására 
Előterjesztő: Nagy Dániel polgármester 
2. Javaslat a választási tájékoztatás és az SZSZB tagok megválasztásának elfogadására 
Előterjesztő: Dosztály Csaba jegyző 
3. Javaslat a két ülés közötti időszak eseményeiről szóló beszámoló elfogadására 
Előterjesztő: Nagy Dániel polgármester 
4. Javaslat a 32/2024. (II.14.) határozat felülvizsgálatára 
Előterjesztő: Nagy Dániel polgármester 
5. Javaslat a Pátkai Csemetekert Óvoda aktuális ügyeiről szóló beszámoló elfogadására 
 Előterjesztő: Nagy Dániel polgármester 
6. Javaslat a ,,Pátka Vargahegy külterületi utak fejlesztése” pályázat keretében indított beszerzési 
eljárásokban döntési eljárás lefolytatására 
Előterjesztő: Nagy Dániel polgármester 
7. Javaslat a TOP-1.2.1-15-FE1-2016-00019 számú „Vizes turisztikai attrakció fejlesztés Pátkán” tárgyú 
pályázattal kapcsolatos döntések elfogadására 
Előterjesztő: Nagy Dániel polgármester 
8. Javaslat a Székesfehérvári Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2023. évi tűzvédelmi tevékenységéről 
szóló beszámoló elfogadására 
Előterjesztő: Nagy Dániel polgármester 
9. Javaslat a választási előkészületekkel kapcsolatos döntések elfogadására 
Előterjesztő: Nagy Dániel polgármester 
10. Javaslat a Sportöltöző és Sportpálya bérleti szerződésének megtárgyalására 
Előterjesztő: Nagy Dániel polgármester 
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11. Javaslat a rendezési terv módosítására 
Előterjesztő: Nagy Dániel polgármester 
12. Javaslat a Magyar Falu Program útfejlesztésre irányuló pályázat előkészítésére 
Előterjesztő: Nagy Dániel polgármester 
Bejelentések, tájékoztatások 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Nagy Dániel polgármester 
 

Napirendi pontok tárgyalása: 
 

1. Javaslat az avar és a kerti hulladékok égetéséről szóló rendelet elfogadására 
 
Nagy Dániel Ferenc polgármester:  
Pátka Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a környezet védelmének általános szabályairól 
szóló 1995. évi LIII. törvény 48. § (4) bekezdés b) pontjában kapott felhatalmazás alapján jogosult a 
háztartási tevékenységgel okozott avar és kerti hulladékégetés szabályozására. Az ennek a jogszabályi 
felhatalmazásnak megfelelően meghozott 5/2023. (III. 28.) önkormányzati rendelet módosításáról 
döntött a Képviselő-testület. A határozattal elfogadott munkaanyag megküldésre került a Fejér 
Vármegyei Kormányhivatal és a Fejér Vármegyei Önkormányzat részére az állásfoglalásának kikérése 
érdekében. A vélemények beérkezését követően és azok rendeletbe történő megfelelő beépítése 
érdekében az avar és kerti égetésre vonatkozóan új rendelet elfogadása és az 5/2023. (III.28.) rendelet 
hatályon kívül helyezése szükséges. Az állásfoglalások és a rendelet-tervezet az előterjesztés 
mellékleteként olvasható. 
 
Gerencsér Attila képviselő: 
A Pénzügyi, Településfejlesztési és Ügyrendi Bizottság az előterjesztést megtárgyalta, javasolja a 
képviselő-testület felé elfogadásra.  
 
További hozzászólás nem volt.  
 
Nagy Dániel Ferenc polgármester: Kéri a képviselő-testület szavazását az avar és a kerti hulladékok 
égetéséről szóló rendelet elfogadásáról. 
 

A Képviselő-testület 6  (hat) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és tartózkodás nélkül a következő 
rendeletet alkotja: 
 

Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
5/2024. (V. 15.) önkormányzati rendelete 
az avar és a kerti hulladékok égetéséről 

 
 
 Az avar és a kerti hulladékok égetéséről szóló 5/2024. (V. 15.) önkormányzati rendelet a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi. 
 

 
2. Javaslat a választási tájékoztatás és az SZSZB tagok megválasztásának elfogadására 
 

Dosztály Csaba jegyző: 
Tájékoztatja a megjelenteket, hogy június 9-én kerül sor az önkormányzati és az Európai Parlamenti 
választásokra, most először egyben. A Zámolyi Közös Önkormányzati hivatal zámolyi kollégái a helyi 
illetékes ügyeket intézik, Pátkán pedig a szintén teljes munkaállomásnak köszönhetően a pátkai kollégák 
intézik a helyi illetékes választással kapcsolatos ügyeket. A kollégák minden szükséges felkészítést 
megkaptak Zámolyon és Pátkán is.  
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A jelöltállítás időszaka probléma nélkül lezajlott. Pátkán 2 polgármester jelölt és 16 képviselő-jelölt felelt 
meg a jogszabályoknak. A szavazólapok elfogadásra kerültek, a központi nyomda pedig elkezdi a lapok 
nyomtatását.  
 
Füri Milán képviselő 19:02 órakor megérkezik a képviselő-testületi ülésre. Nagy Dániel polgármester 
megállapítja, hogy a Képviselő-testület határozat képes, mert 7 (hét) fő képviselőből 7 (hét) fő jelen van. 
 
Dosztály Csaba jegyző: 
Delegálni május 31. 16:00 óráig lehet tagokat a Szavazatszámláló Bizottságba (továbbiakban SZSZB). A 
delegáltak jogai teljesen azonosak a képviselő-testület által választott SZSZB tagokéval minden 
tekintetben. Az Országos Választási Iroda a delegált tagok teljes másnapi bérét is biztosítja, amennyiben 
a delegált jelzi ezt a munkáltató felé, aki benyújtja az igényt, így a munkahelyet nem éri veszteség. Az 
igény benyújtására egy hét áll rendelkezésre. A szavazóhelység június 9-én reggel 6:00 órakor kerül 
megnyitásra, a számlálás valószínűsíthetően 10-e hajnalig fog tartani. 
A soron következő feladat a választásnapi szervezés.  
Szükségessé vált néhány új SZSZB tag megválasztása is. Néhány tag sajnos egészségügyi okok miatt, 
összeférhetetlenség és elköltözés miatt kiesett, őket pótolni kell. A jogszabályok értelmében SZSZB tagot 
a jegyző javasolhat. A Bizottság összetételén változtatás nem történt csak azok esetében, akik maguk 
kérték, hogy munkájukkal már ne számoljon a Hivatal. 4 (négy) új tag megválasztása szükséges. Az SZSZB 
tagjainak oktatása június 4-én 17:00 órakor lesz megtartva, melyen a delegált tagoknak is részt kell 
venniük, és esküt kell tenniük. Amennyiben az időpont nem megfelelő, pótlásra van lehetőség.  
A jogszabályok értelmében 5 (öt) fő SZSZB tagnak lennie kell a választáson.  
Felkéri dr. Repka-Takács Judit aljegyző asszonyt, hogy ismertesse a javasolt tagokat a Képviselő-
testületnek. 
 
dr. Repka-Takács Judit aljegyző: 
A javasolt 4 (négy) fő Ferenczi Dóra, Róth Viktória, Dori-Horváth Beáta, és Stroh Nikolett. Egyeztetés 
történt velük, a feladatot mindenki vállalja.  
 
További hozzászólás nem volt.  
 
Nagy Dániel Ferenc polgármester: Kéri a képviselő-testület szavazását Ferenczi Dóra Szavazatszámláló 
Bizottságba tagként történő megválasztásáról. 
 

A Képviselő-testület 7  (hét) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és „tartózkodás” né lk ü l  a következő  
határozatot hozza: 

 
 

Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
98/2024. (V.14.) határozata 

 Ferenczi Dóra Szavazatszámláló Bizottságba tagként történő megválasztásáról 
 
Pátka Község Önkormányzatának Képviselő-testületének további Szavazatszámláló Bizottsági tagot 
szükséges választania.  
A Képviselő-testület úgy határoz, hogy  
 
 Ferenczi Dóra     Pátka, Fehérvári út 6. 
  
 
szám alatti lakost a Szavazatszámláló Bizottság tagjának megválasztja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 
 
További hozzászólás nem volt.  
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Nagy Dániel Ferenc polgármester: Kéri a képviselő-testület szavazását Róth Viktória Szavazatszámláló 
Bizottságba tagként történő megválasztásáról. 
 

A Képviselő-testület 7  (hét) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és „tartózkodás” né lk ü l  a következő  
határozatot hozza: 

 
 

Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
99/2024. (V.14.) határozata 

 Róth Viktória Szavazatszámláló Bizottságba tagként történő megválasztásáról 
 
Pátka Község Önkormányzatának Képviselő-testületének további Szavazatszámláló Bizottsági tagot 
szükséges választania.  
A Képviselő-testület úgy határoz, hogy  
 
 Róth Viktória     Pátka, Petőfi u. 110. 
  
 
szám alatti lakost a Szavazatszámláló Bizottság tagjának megválasztja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 
 
További hozzászólás nem volt.  
 
Nagy Dániel Ferenc polgármester: Kéri a képviselő-testület szavazását Dori-Horváth Beáta 
Szavazatszámláló Bizottságba tagként történő megválasztásáról. 
 

A Képviselő-testület 7  (hét) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és „tartózkodás” né lk ü l  a következő  
határozatot hozza: 

 
 

Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
100/2024. (V.14.) határozata 

 Dori-Horváth Beáta Szavazatszámláló Bizottságba tagként történő megválasztásáról 
 
Pátka Község Önkormányzatának Képviselő-testületének további Szavazatszámláló Bizottsági tagot 
szükséges választania.  
A Képviselő-testület úgy határoz, hogy  
 
 Dori-Horváth Beáta     Pátka, Fehérvári út 16. 
  
 
szám alatti lakost a Szavazatszámláló Bizottság tagjának megválasztja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 
 
További hozzászólás nem volt.  
 
Nagy Dániel Ferenc polgármester: Kéri a képviselő-testület szavazását Stroh Nikolett Szavazatszámláló 
Bizottságba tagként történő megválasztásáról. 
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A Képviselő-testület 7  (hét) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és „tartózkodás” né lk ü l  a következő  
határozatot hozza: 

 
 

Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
101/2024. (V.14.) határozata 

 Stroh Nikolett Szavazatszámláló Bizottságba tagként történő megválasztásáról 
 
Pátka Község Önkormányzatának Képviselő-testületének további Szavazatszámláló Bizottsági tagot 
szükséges választania.  
A Képviselő-testület úgy határoz, hogy  
 
 Stroh Nikolett     Pátka, Kossuth u. 78. 
  
 
szám alatti lakost a Szavazatszámláló Bizottság tagjának megválasztja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 
 
 

3. Javaslat a két ülés közötti időszak eseményeiről szóló beszámoló elfogadására 
 
Nagy Dániel Ferenc polgármester: 

- A hatályba lépő építési jogszabályokról szóló előadáson vett részt Budapesten. Az 
Önkormányzatnak fel kell készülnie a változásokra, ugyanis az építési jogszabályok egy jelentős 
része teljesen átalakul. Jelenleg vannak települési, megyei és országos szabályozási tervek, 
azonban a megyei várhatóan teljesen megszűnik és beépül az országosba. A teljes eljárási rend 
és a teljes jogszabályi háttér meg fog változni, amit minden önkormányzatnak át kell vennie. 
Többek között változni fog a helyi településképi rendelet tárgyköre is, várhatóan megszűnésre 
kerül, a helyi arculati kézikönyv pedig megmarad. Minden az országos településképi törvénybe, 
jogszabályba fog beépülni, az arculati kézikönyv pedig egyfajta útmutatóul fog szolgálni. 
Remélhetőleg lesznek még ebben a témában fórumok, előadások, ezeket figyelemmel kell 
kísérni.  

- Az Önkormányzat aláírta a Székesfehérvári Többcélú Kistérségi Társulás megszüntetéséről szóló 
megállapodást, és az arra vonatkozó ingatlanrész eladásáról szóló megállapodást is. A számlák 
kiállításra kerültek.  

- Minden héten pénteken van a pályázatokkal kapcsolatban egy egyeztetés, melybe a tervezők is 
és a pályázatíró cég is bevonásra kerül. Fontos kiemelni, hogy a műszaki tartalom véglegesítése 
valamennyi pályázatnál folyamatban van. A Vargahegyi út pályázat műszaki tartalmának 
véglegesítése után indulhat a közbeszerzés.  

- A csapadékvíz elvezetés első anyagai még készülőben vannak, párhuzamosan ezzel készül a 
tervezés is.  

- A magtár tervezésének első nagyobb anyaga elkészült, de vannak még minimális szakanyagi 
finomítások, melyek megelőzik a közbeszerzés kiírását.  

- A magtár melletti Belmajorban megtörtént a kerttervezői bejárás, a tervek készülőben vannak. 
A tervező a meglévő adottságokat szeretné kihasználni, nem pedig mindent elbontani, amit 
lehet, beépítene a meglévő kertbe. Egy modern felfogású terv készül. 

- A Vértes-Gerecse Akciócsoport egy tanulmányi útjának Pátka volt az egyik megállója, és 
meglátogatták Fóris Anna kertjét. 

- Egy korábbi testületi döntés értelmében egy új Helyi Választási Bizottsági tag került 
megválasztásra, az esküt letette, a munkát megkezdte.  

- Varga Géza képviselő már több fórumon beszámolt róla, de fontos megemlíteni a Májusfa állítás 
programot, melyhez ezúton is gratulál a szervezőknek. Az Önkormányzatnak a program évek óta 
visszatérő hagyomány lett, fontos megemlékezni róla és minden évben megtartani.  
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- A magtár faanyag szakvéleményezését végző szakemberek a felmérést elvégezték.  
- A Vértes-Gerecse elnökségi ülésen képviselte az Önkormányzatot, majd az azt követő 

közgyűlésen. Sajnos három pátkai szervezetet ki kellett zárni tagdíj fizetési kötelezettség 
elmulasztása végett, így ők nem indulhatnak Leader program pályázatért. Ez a három szervezet 
a Budapatka Kft., a Pátkai Református Egyházközség, és a Pátka Sportkör. 

- A KEHOP ivóvíz pályázat lezárásaként szolgalmi jogok bejegyzését indította útnak az 
Önkormányzat.  

- A temető telekalakítási eljárása folyamatban van, erről még nem jött visszajelzés.  
- A Vodafone torony alatti terület záradékolása folyamatban van, ezt követően lehet telekalakítási 

engedélyezésre küldeni. Gyorsított eljárást lenne érdemes kérni a Földhivataltól, mert az 
ügyintézés sajnos nagyon hosszú.  

- A Belmajorban lévő kút mintavételének eredménye megérkezett, jelenleg a TPH érték 
határérték feletti, újabb mintavétel szükséges.   

- A JCB üzemóra karbantartása megtörtént.  
- A Császárvízből és az ún. „fenti” kútból is megtörtént a vízmintavétel, továbbá a Pátkai Víztározó 

elfolyó vizéből. Az eredmények nem jók, a víz toxikus elemeket tartalmaz. Fontos lenne 
azonosítani, hogy a szennyezéseknek hol a forrása, és ezeket csökkenteni. 

- A Pátka Sportkör ügyében szükséges volt egy büntető feljelentést tenni. A feljelentés a 
Székesfehérvári Rendőrkapitányságon történt meg, ami átkerült a Dunaújvárosi 
Rendőrkapitányságra. Az ügyben a kihallgatás megtörtént, folyamatban van a nyomozás. A 
konkrét ügy a nyomozás hátráltatásának elkerülése érdekében még nem nyilvános.  

- Ahogyan jegyző úr azt kérte jelzi, hogy május hónapban eddig három nap szabadságot vett ki.  
 
Nagy Dániel polgármester 19:56 órakor szünetet rendel el. 
 
Nagy Dániel polgármester 19:59 órakor berekeszti a szünetet. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 
határozat képes, mert 7 (hét) fő képviselőből 7 (hét) fő jelen van.  
 
Hollósi Dezső képviselő: 
A 2022 novemberi jegyzőkönyvet szeretné megkapni, mert nem emlékszik, hogy megszavazta volna a 
kommunális adóval kapcsolatos változtatásokat. Az interneten sem találja a rendeletet. A 2023-asat is 
szeretné megkapni.  
 
Nagy Dániel polgármester: 
Biztosítja a képviselő urat, hogy erről írásban fog tájékoztatást kapni.  
 
Dosztály Csaba jegyző: 
A 2022-es novemberi jegyzőkönyv most is megtalálható a község honlapján, a rendelet olvasható a 
Nemzeti Jogszabálytárban az njt.hu-n. A 2023-as rendelet is elérhető online is.  
 
Hollósi Dezső: 
Akkor félreértés történhetett, ő is megnézi az interneten. 
A temetőhöz kellene kamerát tenni. Sajnos nagyon sokan raknak le oda háztartási hulladékot. 
 
Nagy Dániel polgármester: 
Már folyamatban van a probléma megoldása.  
 
Nagy Dániel Ferenc polgármester: Kéri a képviselő-testület szavazását a két ülés közötti időszak 
eseményeiről szóló beszámoló elfogadásáról. 
 

A Képviselő-testület 7  (hét) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozza: 

 
Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

102/2024. (V.14.) határozata 
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a két ülés közötti időszak eseményeiről szóló beszámoló elfogadásáról 
 

Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testülete a két ülés közötti időszakra vonatkozó beszámoló 
elfogadásáról szóló előterjesztést megismerte és azt elfogadja. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Nagy Dániel polgármester 

 
 

4. Javaslat a 32/2024. (II.14.) határozat felülvizsgálatára 
 
Nagy Dániel Ferenc polgármester: 
A 32/2024. (II.14.) határozattal a Képviselő-testület döntött az Önkormányzat és intézményeiben 
dolgozók cafeteriájáról, fejenként bruttó 200.000,-Ft összegben. A könyvelő iroda tájékoztatása szerint 
azonban a költségvetésbe nem bruttó, hanem nettó 200.000,-Ft került betervezésre. Ezért a Képviselő-
testületnek felül kell vizsgálnia korábbi döntését.  
 
Gerencsér Attila képviselő: 
A Pénzügyi, Településfejlesztési és Ügyrendi Bizottság az előterjesztést megtárgyalta, javasolja a 
képviselő-testület felé elfogadásra a nettó 200.000,-Ft-ot. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
Nagy Dániel Ferenc polgármester: Kéri a képviselő-testület szavazását a 32/2024. (II.14.) határozat 
felülvizsgálatára és a nettó 200.000,-Ft cafeteria meghatározására tett javaslat elfogadásáról. 
 

A Képviselő-testület 7  (hét) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozza: 

 
Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

103/2024.(V.14.) határozata 
a 32/2024. (II.14.) határozat felülvizsgálatáról 

 
Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Pátka Község Önkormányzatánál, az Orvosi 
Rendelőben, valamint a Pátkai Csemetekert Óvodában foglalkoztatottak számára nyújtandó cafeteria 
összegről rendelkező 32/2024. (II.14.) határozatát felülvizsgálta és úgy határozott, hogy az 
Önkormányzat és intézményeiben dolgozók cafeteriáját fejenként nettó 200.000,-Ft összegben 
határozza meg. 
 
Határidő: azonnal  
Felelős: Nagy Dániel polgármester 
 
 

5. Javaslat a Pátkai Csemetekert Óvoda aktuális ügyeiről szóló beszámoló elfogadására 
 

Nagy Dániel Ferenc polgármester: 
A korábbi képviselő-testületi kéréseknek megfelelően Óvodaigazgató Asszony megküldte a beiratkozás 
adatait, valamint a 2024/2025 nevelési évben várható létszámadatokat. Beszámolója az előterjesztés 
mellékleteként olvasható. Kiegészítő információként a következő években hozzávetőlegesen várható 
létszámadatok felvázolása érdekében az Önkormányzat megkérte a Védőnői szolgálattól az elmúlt évek 
születésszámait is, mely szintén az előterjesztés mellékleteként olvasható. 
 
Gerencsér Attila képviselő: 
A Pénzügyi, Településfejlesztési és Ügyrendi Bizottság az előterjesztést megtárgyalta, javasolja a 
képviselő-testület felé elfogadásra.  
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Nagy Dániel polgármester: 
Jelenleg a számok tükrében az óvoda üzemeltetése nem szorul módosításra, de kéri mindkét bizottságot, 
hogy kísérjék figyelemmel a továbbiakban is az erre vonatkozó adatokat. 
 
Varga Géza képviselő 20:24 órakor elhagyja a képviselő-testületi ülést. Nagy Dániel polgármester 
megállapítja, hogy a képviselő-testület továbbra is határozatképes, mert 7 (hét) fő képviselőből 6 (hat) 
fő jelen van.  
 
Dosztály Csaba jegyző 20:24 órakor elhagyja a képviselő-testületi ülést. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
Nagy Dániel Ferenc polgármester: Kéri a képviselő-testület szavazását a Pátkai Csemetekert Óvoda 
aktuális ügyeiről szóló beszámoló elfogadásáról. 
 

A Képviselő-testület 6  (hat) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozza: 

 
Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

104/2024.(V.14.) határozata 
a Pátkai Csemetekert Óvoda aktuális ügyeiről szóló beszámoló elfogadásáról 

 
Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Pátkai Csemetekert Óvoda aktuális ügyeiről szóló 
beszámolót megismerte és azt elfogadja. 
 
Felelős: Nagy Dániel polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 
6. Javaslat a ,,Pátka Vargahegy külterületi utak fejlesztése” pályázat keretében indított beszerzési 
eljárásokban döntési eljárás lefolytatására 
 
Hollósi Dezső képviselő 20:28 órakor elhagyja a képviselő-testületi ülést. Nagy Dániel polgármester 
megállapítja, hogy a képviselő-testület továbbra is határozatképes, mert 7 (hét) fő képviselőből 5 (öt) fő 
jelen van.  
 
Nagy Dániel Ferenc polgármester: 
A ,,Pátka Vargahegy külterületi utak fejlesztése” projekt keretében a Képviselő-testület újra 
megindította a műszaki ellenőri feladatok elvégzésére vonatkozó beszerzési eljárást. Az ajánlatok 
beérkezési határideje: 2024. május 13. éjfél volt. 
A megadott határidőig 4 (négy) érvényes árajánlat érkezett be. 
 
Hollósi Dezső képviselő 20:33 órakor megérkezik a képviselő-testületi ülésre. Nagy Dániel polgármester 
megállapítja, hogy a képviselő-testület határozat képes, mert 7 (hét) fő képviselőből 6 (hat) fő jelen van.  
 
Nagy Dániel polgármester: 
Ismerteti a műszaki ellenőri feladatok ellátására szóló beszerzés tárgyában érkezett árajánlatokat, azok 
tartalmi elemeit. Nyertes pályázatnak Duka László egyéni vállalkozót javasolja kihirdetni.  
További észrevétel, kérdés nem hangzott el.  
Kéri a Képviselő-testület szavazását a ,,Pátka Vargahegy külterületi utak fejlesztése” projekt keretében, 
„műszaki ellenőri feladatok elvégzése” tárgyú beszerzésben beérkezett árajánlatok elfogadásáról és a 
nyertes pályázat kiválasztásáról.  
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A Képviselő-testület 6  (hat) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozza: 

 
Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

105/2024. (V. 14.) határozata 
a ,,Pátka Vargahegy külterületi utak fejlesztése” pályázat keretében kiírt „műszaki ellenőri 

feladatok elvégzése” tárgyú beszerzés kapcsán a döntési eljárás lefolytatásáról 
 

Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testülete a ,,Pátka Vargahegy külterületi utak fejlesztése” 
projekt keretében, „műszaki ellenőri feladatok elvégzése” tárgyában elindított beszerzési eljárásban a 
Bíráló Bizottság előterjesztett javaslatát és a beérkezett árajánlatokat megtárgyalta és az alábbiak szerint 
határozott: 
 
A beérkezett ajánlatok az ajánlattételi határidőig megérkeztek, az ajánlatkérésben rögzített formai 
követelményeknek megfelelően. A Képviselő-testület a Bíráló Bizottság javaslatát elfogadja és a Bíráló 
Bizottsági jegyzőkönyvben rögzítettek alapján a fenti tárgyú beszerzési eljárást eredményessé, a 
beérkezett ajánlatokat érvényessé nyilvánítja. A Képviselő-testület az alábbi ajánlattevőt nyilvánítja az 
eljárás nyertesévé, mivel a legalacsonyabb ár értékelési szempont alapján a legkedvezőbb ajánlatot 
adta:    

 

Cégnév:  Duka László ev. 
Székhely:  2426 Baracs, Ady Endre utca 5. 
Ajánlati ár:  nettó 1.495.000,- Ft AAM, azaz bruttó 1.495.000,- Ft   

 
A Képviselő-testület megállapítja, hogy a fenti döntés eredménye kihirdethető, a szerződés 
megköthető, ezért felhatalmazza a polgármestert, hogy a „Döntés beszerzési eljárásban” elnevezésű 
dokumentumot aláírja, a döntésről a pályázókat értesítse és a nyertes pályázóval a szerződést kösse 
meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 

7. Javaslat a TOP-1.2.1-15-FE1-2016-00019 számú „Vizes turisztikai attrakció fejlesztés Pátkán” 
tárgyú pályázattal kapcsolatos döntések elfogadására 

 
Nagy Dániel Ferenc polgármester: 
A TOP-1.2.1-15-FE1-2016-00019 számú „Vizes turisztikai attrakció fejlesztés Pátkán” tárgyú pályázat 
fenntartási időszaka jelenleg is tart még. Tekintettel arra, hogy a Víztározót teljesen leeresztették, a 
hajózási tevékenység ellehetetlenült. Ez két kérdéskört vet fel. Egyrészt egy ún. „vis maior” esemény 
miatti bejelentést lehet tenni az ügyben, másrészt alternatív fenntartási helyszínt vagy megoldásokat 
lehet keresni. A fenntartási jelentés leadásának határideje közeleg, és amennyiben a képviselő-testület 
egyet ért vele nem csak a számokat jelenti le az Önkormányzat, hanem kezdeményezi a vis maior eljárást 
is. 
 
Gerencsér Attila képviselő: 
A Pénzügyi, Településfejlesztési és Ügyrendi Bizottság az előterjesztést megtárgyalta, javasolja a 
képviselő-testület felé a vis maior eljárás megindításának elfogadását. Az alternatív fenntartási helyszín 
kereséséhez több információra van szüksége a Bizottságnak, ebben a kérdésben nem jutott 
konszenzusra.  
 
Nagy Dániel polgármester: 
Az egyértelműen látszik, hogy a falu lakosságának hatalmas érvágás a víztározó leeresztése. Erre senki 
nem számított és nem volt felkészülve az itt lakók közül, és mindenki döbbenten áll a történtek előtt. A 
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pályázat keretében kihelyezett eszközök iránt a lakosság is érdeklődést mutatott. Az alternatívák 
keresése arra irányul, hogy az eszközökkel a továbbiakban is lehessen olyan tevékenységeket folytatni 
más vízfelületen, ami a Pátkai Víztározón is volt. Több lakos is feltette a kérdést, hogy ha a Víztározó 
területe nem kell a Magyar Államnak, akkor az Önkormányzat miért nem kéri el saját tulajdonba. Erre 
vonatkozóan a képviselő-testületnek kellene vizsgálatot folytatnia, hogy van-e rá egyáltalán lehetőség.  
Sajnos arra sem érkezett válasz, hogy a folyamatban lévő Pátka komplex, klímabarát fejlesztése pályázat 
keretén belül a Magtár fejlesztésére szánt összeget átcsoportosítással a Víztározó javára lehet-e 
fordítani.  
 
További hozzászólás nem volt. 
 
Nagy Dániel Ferenc polgármester: Kéri a képviselő-testület szavazását a TOP-1.2.1-15-FE1-2016-00019 
számú „Vizes turisztikai attrakció fejlesztés Pátkán” tárgyú pályázattal kapcsolatos vis maior eljárás 
kezdeményezéséről. 
 

A Képviselő-testület 6  (hat) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozza: 

 
Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

106/2024. (V. 14.) határozata 
a TOP-1.2.1-15-FE1-2016-00019 számú „Vizes turisztikai attrakció fejlesztés Pátkán” tárgyú 

pályázatban vis maior eljárás kezdeményezéséről 
 

Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testülete a TOP-1.2.1-15-FE1-2016-00019 számú „Vizes 
turisztikai attrakció fejlesztés Pátkán” tárgyú pályázattal kapcsolatos döntések elfogadásáról szóló 
előterjesztést megismerte és úgy határozott, hogy a Pátkai Víztározó leengedése okán kialakult helyzet 
miatt vis major eljárást kezdeményez a Magyar Államkincstárnál. A képviselő-testület felhatalmazza a 
polgármestert, hogy az eljárás során a szükséges jogi nyilatkozatokat megtegye.  
 
Felelős: Nagy Dániel Ferenc polgármester 
Határidő: azonnal 
 

8. Javaslat a Székesfehérvári Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2023. évi tűzvédelmi 
tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására 

 
Nagy Dániel Ferenc polgármester: 
Az 1996. évi XXXI. törvény 30.§ (5) bekezdése alapján a Székesfehérvári Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 
elkészítette a 2023. évi tűzvédelmi tevékenységéről szóló beszámolóját, mely a mellékletben olvasható. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
Nagy Dániel Ferenc polgármester: Kéri a képviselő-testület szavazását a Székesfehérvári Hivatásos 
Tűzoltó-parancsnokság 2023. évi tűzvédelmi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadásáról. 
 

A Képviselő-testület 6  (hat) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozza: 

 
Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

107/2024.(V.14.) határozata 
a Székesfehérvári Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2023. évi tűzvédelmi tevékenységéről szóló 

beszámoló elfogadásáról 
 

Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Székesfehérvári Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 
2023. évi tűzvédelmi tevékenységéről szóló beszámolót megismerte és azt, az abban foglalt tartalommal 
elfogadja. 
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Határidő: azonnal 
Felelős: Nagy Dániel polgármester 
 

9. Javaslat a választási előkészületekkel kapcsolatos döntések elfogadására 
 
Nagy Dániel Ferenc polgármester: 
Az elmúlt évek önkormányzati választásai alkalmával hagyománnyá vált, hogy egy alkalommal 
bemutatkozó fórum kerül megrendezésre, ahol a választáson indulni kívánó jelöltek bemutatkozhatnak 
a lakosságnak. A Képviselő-testület korábbi határozatában úgy döntött, hogy egy ilyen fórumhoz 
ingyenesen rendelkezésre bocsájtja a Művelődési Házat. Ez az alkalom a Helyi Választási Bizottság 
tájékoztatása szerint 2024. június 1-jén lesz, 17 órakor. A másik kialakult hagyomány, hogy az 
Önkormányzat a jelölteket bemutató újságot jelentet meg. Ennek költségét az éves költségvetés terhére 
vállalja a Képviselő-testület. 
 
Gerencsér Attila képviselő 21:00 órakor elhagyja a képviselő-testületi ülést. Nagy Dániel polgármester 
megállapítja, hogy a képviselő-testület továbbra is határozat képes, mert 7 (hét) fő képviselőből 5 (öt) 
fő jelen van.  
 
dr. Repka Takács Judit aljegyző: 
A kiküldött napirendhez képest változás történt a választási fórum időpontjában. Több jelölttől is 
beérkezett a jelzés, hogy a hétvégi időpont nem megfelelő, és a 31-e sem. A Helyi Választási bizottsággal 
egyeztetés történt, az új időpont május 30., csütörtök 17:00. 
 
Nagy Dániel polgármester: 
A jelöltek a holnapi napon megkapják az újságot szerkesztő kollégától a szükséges tájékoztatást arról, 
hogy mekkora terjedelmű és milyen formátumú bemutatkozó szöveget kell elkészíteniük, és mikorra 
kell visszaküldeniük a kollégának. 
 
Gerencsér Attila képviselő 21:02 órakor megérkezik a képviselő-testületi ülésre. Nagy Dániel 
polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület határozat képes, mert 7 (hét) fő képviselőből 6 
(hat) fő jelen van.  
 
A nyomdának nagyjából 3-4 napra van szüksége az újság elkészítéséhez.  
Továbbá van egy kampányhoz kapcsolódó program, mely május 18-án kerül megrendezésre a 
Művelődési Házban, viszont a rendezvény 19-én Pünkösd vasárnap hajnal 02:00 órakor fog véget érni. 
Mivel ünnepnapról van szó, a képviselő-testületnek a szabályzat szerint határozatban jóvá kell hagynia 
a bérbeadást.  
 
További hozzászólás nem volt. 
 
Nagy Dániel Ferenc polgármester: Kéri a képviselő-testület szavazását a választási előkészületekkel 
kapcsolatos döntések elfogadásáról. 
 

A Képviselő-testület 6  (hat) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozza: 

 
Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

108/2024.(V.14.) határozata 
a választási előkészületekkel kapcsolatos döntések elfogadásáról 

 
Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testülete a választási előkészületekkel kapcsolatos 
előterjesztést megtárgyalta és az alábbiak szerint határozott: 
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A) Az Önkormányzat a jelölteket bemutató újságot jelentet meg, melynek költségét az éves 
költségvetés terhére vállalja.  

B) A 2024. május 30-án 17:00 órakor megrendezésre kerülő bemutatkozó választási fórumhoz 
ingyenesen rendelkezésre bocsájtja a Művelődési Házat.  

C) A 2024. május 18-án megrendezésre kerülő, 19-én Pünkösd vasárnap 02:00 órakor véget érő 
rendezvényre a Művelődési Ház bérbeadását engedélyezi.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Nagy Dániel polgármester 
 

 
10. Javaslat a Sportöltöző és Sportpálya bérleti szerződésének megtárgyalására 

 
Nagy Dániel Ferenc polgármester: 
Szükséges tisztázni, hogy a Pátka Sportkörrel kapcsolatos kérdésekben hol és hogyan áll az 
Önkormányzat; hogyan állnak a szerződések, mik azok a feladatok, amelyeket az Önkormányzatnak kell 
még ellátnia, végrehajtania – illetve, hogy ki lenne a szerződő fél. Erre sok észrevétel, információ jött, 
ezért került a Pénzügyi, Településfejlesztési és Ügyrendi Bizottság elé a szerződés előkészítése. A mai 
nap folyamán történt egy bejárás a Sportpályán, melynek jegyzőkönyve már elkészült. 
 
Gerencsér Attila képviselő: 
A Pénzügyi, Településfejlesztési és Ügyrendi Bizottság az előterjesztést megtárgyalta, javasolja a 
képviselő-testület felé azt kinyilvánítani, hogy a Sportöltöző épületét és a pályát szeretné az 
Önkormányzat sporttevékenységre hasznosítani. Erre mindenképp törekedni kell, azonban ahogy 
beszámolójában a polgármester úr is mondta, vannak olyan események melyek a Sportkör és az 
Önkormányzat viszonyát befolyásolják. A bizottság javaslata, hogy ameddig ezek a dolgok (nyomozás a 
feljelentés miatt) nem tisztázódnak, addig a bérleti szerződés megkötése nem reális. Kérdés az is, hogy 
a jelenlegi Sportkör ugyan van, de meddig, és hogy kivel kellene szerződést kötni.  
 
Nagy Dániel polgármester: 
Első körben felvetődött, hogy az Önkormányzat vagyonrendeletének értelmében milyen technikai 
folyamatokon megy keresztül egy ingatlan mikor az Önkormányzat bérbe adja. Másodsorban többféle 
variáció hangzott el az elmúlt időszak Képviselő-testületi ülésein a Pátka Sportkör jövőjét illetően, mely 
információkat Buda József képviselő jóvoltából tud a képviselő-testület. Az első verzió az volt, hogy az 
Önkormányzat a jelenlegi Pátka Sportkörrel már ne kössön szerződést, mert az új egyesület bejegyzése 
már folyamatban van. Később elhangzott, hogy két egyesület vinné tovább a 2024-es évet, ezért az 
Önkormányzat elkezdett tájékozódni arról, hogy miképp oldható meg a szerződéskötés. Következőkben 
az volt a kérés, hogy a Pátka Sportkörrel kössön az Önkormányzat szerződést, majd ők bérbe adják 
azoknak az érintett szervezeteknek, amelyek igénybe szeretnék venni a létesítményt. A tovább bérlési 
lehetőség egy nagy kérdést vetett fel, hogy lehet-e vagy sem, majd jöttek a további kérdések, hogy a 
bérleti szerződésben szerepeljen-e díj vagy sem, illetve a közmű átiratás kérdése. Ezek még csak a 
javaslat előkészítése során felmerült kérdések. A képviselő-testületnek mindenképp meg kell vizsgálnia 
az opciókat, és el kell döntenie, hogy melyik irányba haladjon tovább a szerződés megkötése. Olyan 
döntést kell hozni, amely egyszerre szolgálja a sport ügyét és az Önkormányzat érdekeit is.  
Korábban volt egy szerződés-javaslat a Pátka Sportkör részéről, melyet a Képviselő-testület nem 
fogadott el tekintettel arra, hogy voltak benne olyan pontok, amelyekkel a Képviselő-testület nem értett 
egyet. Volt továbbá egy előszerződés, ami megkötésre került, egy pályázat megvalósítása érdekében. Az 
előszerződés kifejezetten, tartalmilag a pályázathoz lett igazítva.  
 
Balogh Benedek: 
Kéri a Polgármestert és a Képviselő-testületet, hogy amennyiben kérdés merül fel a Sportkörrel 
kapcsolatban forduljanak hozzá. Kérdés az üggyel kapcsolatban sajnos hozzá még nem érkezett.  
 
Nagy Dániel polgármester: 
Kérdés eddig is érkezett, Buda József képviselő válaszolt rájuk.  
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Balogh Benedek: 
Buda József semmilyen tisztséget nem tölt be a Pátka Sportkörben. Önkéntes segítő. Ha bármi kérdés 
van kéri, hogy őt keressék, ne Buda Józsefet. 
A jelenlegi megállapodással kapcsolatban arról szeretné tájékoztatni a Képviselő-testületet, hogy 
átvételre kerül egy egyesület, ami 1950 óta létezik, Szín-Vasas néven alakult és Székesfehérvári 
bejegyzésű. Minden olyan feltételnek megfelel, amely a működéshez szükséges. Az egyesület elnöke 
nem kívánja tovább folytatni a tevékenységet. Mivel egy fős egyesület volt az elmúlt hónapban 
megtörtént a tagok bővítése a szükséges 14-re. Ebben az egyesületben kívánja a Pátka Sportkör a 
továbbiakban folytatni tevékenységét. A Pátka Sportkör igazolt sportolói kerültek átvételre. Az új 
egyesület neve Pátka-Vasas 1952.  
Ez jelenleg bejegyzett, cégbíróság által elfogadott és működő egyesület. Ebben az elnök lemondott, a 
tagok pedig megbízták őt, hogy folytassa a tevékenységet immáron Pátkai székhellyel. A régi Pátka 
Sportkör labdarúgó szakosztályát 2024.06.30-ával megszünteti. Az átigazolási szezon július 1-én 
kezdődik. A játékosok és a szülők tájékoztatva vannak erről, az átigazolások megtörténnek, az MLSZ 
pedig megküldte a szükséges dokumentumokat az elért eredmények továbbvitelére vonatkozóan.  
Nyilván ennek egyik alapfeltétele, hogy az egyesület rendelkezzen olyan létesítménnyel, ahol a 
tevékenységet lehet folytatni. Amennyiben az Önkormányzat a pályát bérbe adni szándékozik, annak 
költségét bele lehet építeni a pályázatba, amely minden feltételének megfelel az egyesület. Továbbra 
is fenntartják az igényt, hogy a pátkai sportpályán szeretnének sportolni, és a gyermek és felnőtt 
sportolókat is pátkai színekben tovább vinni, és rendezett körülmények között szerződést kötni.  
 
Nagy Dániel polgármester: 
Gyakorlatilag megerősítést nyert, hogy a jelenlegi Sportkörrel már nincs értelme szerződést kötni. Mivel 
egy új szervezettel köt szerződést az Önkormányzat a vagyonrendeletbe foglalt szabályoktól el nem 
térhet, így meghívásos alapon kell árajánlatokat begyűjtenie a létesítmény kiadása előtt. Erre az 
ingatlan értéke miatt van szükség.  
A képviselő-testületnek valamilyen formában döntést kell hoznia, hogy milyen lehetőségekkel tud 
bérleti szerződést felajánlani és bérleti lehetőségeket biztosítani. A versenytárgyalási felhívás jelenleg 
nem áll rendelkezésre, így annak a kiírása a mostmár meglévő információk tekintetében a következő 
képviselő-testületi ülésre tolódik. Az ügyintézés minimum egy hónapos időtartamra húzódik el.  
 
Balogh Benedek: 
A TAO pályázat nevezési határideje 2024.06.30. Mivel a szerződéskötés átfutási ideje hosszabb, egy 
hozzájáruló nyilatkozatot szeretne kérni a Képviselő-testülettől, hogy a pályázatban részt vehessen az 
egyesület.  
 
Nagy Dániel polgármester: 
Tájékoztatja a megjelenteket, hogy ameddig a Sportkör ellen kezdeményezett rendőrségi nyomozás 
nem zárul le, addig semmilyen dokumentum megfogalmazásában és aláírásában nem vesz részt. Ez az 
ő személyes döntése, arra kéri a Képviselő-testületet, hogy ezt vegye figyelembe. Bízik benne, hogy a 
helyzet hamar letisztázódik, addig is minden esetben érintettséget fog bejelenteni a döntések 
folyamán.  
 
Hollósi Dezső képviselő: 
A Képviselő-testület abszolút nem tudhatja meg, hogy miért történt meg ez a feljelentés, még zárt 
ülésen sem?  
 
Nagy Dániel polgármester: 
De, természetesen megtudhatja, de a nyomozás akadályoztatásának elkerülése végett az információ 
nem nyilvános. 
 
Hollósi Dezső képviselő: 
Támogatja a hozzájáruló nyilatkozat kiállítását, úgy gondolja, hogy nagy akadálya nincs egy ilyen 
dokumentum kiállításának. Segíteni kell, hogy hadd menjen. Nyilván vannak kérdések melyekre a 
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hatóságnak kell a választ megtalálnia, ezt nem is vitatja. Nem tudja mennyi idő előkészíteni és megírni 
egy ilyen szerződést, de szánni kellene egy-két órát arra, hogy Balogh Benedekkel személyes egyeztetés 
történjen.  
 
Nagy Dániel polgármester: 
Ahogyan azt már korábban említette, a nyomozás lezárásáig nem áll módjában időt szánni előkészítésre 
és aláírásra sem. A képviselő-testületben egyébként sem ő a döntéshozó, hanem a testület tagjai, így 
az, hogy egy személyben nem vesz részt a munkálatokban, az még nem hiúsítja meg az eljárást.  
 
Hollósi Dezső képviselő: 
Akkor a hozzájáruló nyilatkozatot sem hajlandó a polgármester úr aláírni? 
 
Nagy Dániel polgármester: 
Jelenleg nem. Semmilyen dokumentumot nem szándékozik aláírni, melynek a Pátka Sportkörhöz van 
köze, egészen a nyomozás lezárásáig.  
 
Hollósi Dezső képviselő: 
A testületnek meg kellene szavaznia a szándéknyilatkozatot. Támogatja, hogy a közel 160 játékost ezzel 
segítse a képviselő-testület. Balogh Benedeknek igaza van, amennyiben az Önkormányzat nem adja 
bérbe az ingatlant neki felelős vezetőként gondoskodnia kell alternatív lehetőségekről és helyszínről.  
 
Nagy Imréné alpolgármester: 
Egyet ért Nagy Dániel polgármester álláspontjával, a nyomozás lezárásáig ő sem szeretne semmilyen 
dokumentumot aláírni. Felhívja Hollósi Dezső képviselő figyelmét arra, hogy nem csak az 
alpolgármester és a polgármester írhat alá, összesen három aláíró személy van. Ez mindenkinek a saját 
döntése.  
 
Hollósi Dezső képviselő: 
Akkor gyakorlatilag mostmár nem csak a szerződés aláírásának megtagadásáról van szó? 
 
Nagy Dániel polgármester: 
Nem, nem csak arról. 
 
Nagy Imréné alpolgármester: 
Sem előszerződést, sem szerződést, nyilatkozatot nem ír alá a rendőrségi nyomozás végéig.  
 
Buda József képviselő: 
Elszomorítják a történtek, mert 40 éve rengeteg szabadidőt és saját pénzt fektetett a Sportkörbe. Nem 
tartja helyesnek, hogy az egyesület lába alól ilyen szinten ki legyen húzva a talaj. Nem hiszi el, hogy nem 
lehetne egy szándéknyilatkozatot aláírni. Miért kell a testületnek mindent megakadályoznia?  
 
Nagy Dániel polgármester: 
A nyilatkozat előkészítését a testület megteheti, ezzel nincs baj, ahogyan már mondta, ő személy szerint 
nem szeretne részt venni benne, de vannak a testületnek még további tagjai. Ez nem tragédia, volt már 
olyan rengetegszer, hogy más miatt is tartózkodni kellett. Úgy volt korrekt, ha ezt előre jelzi, ennek ez 
a menete. Saját részéről rendkívül elszomorítja, hogy idáig el kellett jutnia, hogy nem ír alá 
dokumentumot. Van egy pont, amikor már nem tovább. Természetesen a képviselő-testületet 
semmiben sem fogja megakadályozni. A sport szerepe igenis nagyon fontos, és rendkívül jó, hogy a 
testületek tudják ezeket támogatni, de jelenleg van egy lezáratlan folyamat. Nem lehet azért elnézni 
mindent, hogy a pátkai gyerekeknek biztosítva legyen a lehetőség a helybeni sportra. Ez nem azt jelenti, 
hogy mindent meg lehet és meg kell engedni. Még mindig lehet számítani más kihallgatásokra is, mert 
nem lehet tudni, hogy milyen ezen kívüli ügyek vannak még folyamatban. A képviselő-testület 
döntéseket hozott az évek során, amikkel el kell majd számolni, ha jön a kérdés, hogy mit tett a testület 
mikor kiderült valami, hol vannak a dokumentumok, és egyáltalán milyen dokumentumok vannak. 
Esetlegesen lehet lefoglalás is, kötelezhetik az Önkormányzatot a dokumentumok kiadására. Nem kíván 
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részt venni abban a gondolkodásmódban, hogy a pátkai gyerekek sportolási lehetőségeiért bármit 
megengedjen és elnézzen az Önkormányzat. Ahogyan azt már mondta, nem gátol meg senki mást az 
aláírók közül, ez az ő egyéni döntése. 
 
Buda József képviselő: 
Az alpolgármester asszony is kijelentette, hogy ő sem hajlandó semmit sem aláírni. Már csak Gerencsér 
Attila a pénzügyi bizottság elnöke maradt.  
 
Hollósi Dezső képviselő: 
A régi testület az iskolát záratta be, a mostani a Sportkört.  
 
Nagy Dániel polgármester: 
Hollósi Dezső képviselő úrtól kérdezi, hogy ő milyen formában asszisztált a Sportkör bezárásához? Ez 
egy létező egyesület, ki akarja bezáratni? 
 
Hollósi Dezső képviselő: 
Ha az Önkormányzat és a képviselő-testület nem hajlandó szándéknyilatkozatot kiállítani, és semmilyen 
dokumentumot aláírni, ennek ez lesz a vége. De nem ismeri a pontos történetet, ami az aláírások 
megtagadását eredményezte, szeretné megtudni. 
 
Nagy Dániel polgármester: 
A képviselő-testületi ülés után megtudhatja.  
 
Hollósi Dezső képviselő: 
Úgy gondolja biztos, hogy vannak olyan dolgok, amik nem teljesen tisztázottak, de sok egyesület van itt 
Pátkán nem csak a Sportkör. Nagyon sok múlik a precízségen is. A szándéknyilatkozat nem azt jelenti, 
hogy a képviselő-testület odaadja a Sportkörnek az épületet teljesen. De ha a testület olyan döntést 
hoz akkor a Sportkör elmegy Pátkáról. Születhetnek csúnya döntések. Mondjuk öt év múlva, ha 
megkérdezik a lakosok, hogy ki szavazta meg, ki mert kiállni a döntés ellen - mint ahogy volt az iskola 
bezárásánál is, volt aki megkérdezte hogy mit tett azért hogy az iskola ne legyen bezárva – mit fog akkor 
mondani? Idővel, ha bárki bárhol felteszi ezeket a kérdéseket neki, akkor ő figyelni fogja, hogy ki mer 
majd felállni és vállalni a felelősséget.  Nem itt ülni nagy kunszt, hanem később belátni, hogy hibás 
döntés lett meghozva, és azért vállalni a felelősséget. Itt most ma arról van szó, hogy a Sportkör 
elnökének el kell indulnia új alternatívákat keresnie, és ezt a szülőknek el kell mondania. Amikor az 
iskolát bezárták, az egész testületet el kellett volna zavarni! Arra kéri a polgármester urat, és javasolja 
a többi képviselőnek is, hogy ha előjönnek ilyen régi dolgok a későbbiekben akkor vállalja a felelősséget! 
 
Nagy Dániel polgármester: 
A saját álláspontját mondta el. Amíg nincs tisztázott helyzet nem tud felelős döntést hozni, ezért tartja 
magát ahhoz, hogy tartózkodni fog a rendőrségi nyomozás végéig.  
 
Hollósi Dezső képviselő: 
Össze kellene ülni, megbeszélni, kérdéseket feltenni, ami alapján meg lehet írni egy szerződést.  
Másik lehetőség, hogy az Önkormányzat biztosítja a helységet mondjuk novemberig, aztán majd a 
következő testület eldönti, hogy mi legyen. Mivel a polgármester, alpolgármester, és a Pénzügyi 
Bizottság elnöke sem akar semmit aláírni, ez így nem jó. 
 
Gerencsér Attila képviselő: 
Még mindig a felelősség vállalásáról van szó. Ez is egy felelősség. Folyamatban van egy olyan rendőrségi 
ügy, aminek a végeredményéről vagy lehetséges kimeneteléről nem lehet tudni semmit. A 
végeredmény ismerete nélkül hozni ilyen jellegű döntéseket nem a legmegfelelőbb döntés.  
 
Hollósi Dezső képviselő: 
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Nem arról kéri a döntést, hogy a Sportkör ott maradhasson még öt évig, hanem egy hozzájárulásról, egy 
szándéknyilatkozatról. A következő testület is mondhatja azt, hogy a nyomozás eredményétől függően 
nem írja alá a szerződést.  
 
Hollósi Dezső képviselő 22:07 órakor elhagyja a képviselő-testületi ülést. Nagy Dániel polgármester 
megállapítja, hogy a képviselő-testület továbbra is határozatképes, mert 7 (hét) fő képviselőből 5 (öt) 
fő jelen van. 
 
Füri Milán képviselő: 
Kérdezi Balogh Benedeket, hogy a szándéknyilatkozat a június 30-i nevezés időpontjáig kell, vagy egy 
hosszútávú szándéknyilatkozat? Utána mi lesz?  
 
Balogh Benedek: 
Igen. Ez csak a nevezés időpontjáig kell. Az MLSZ-nek vannak bizonyos feltételei azzal kapcsolatban, 
hogy egy sportegyesület hogyan vehet részt a versenyrendszerében. Ehhez szükség van NAV 0-ás 
igazolásra, cégbíróság által kiadott kivonatra, sportorvosi engedélyekre stb., illetve arra, hogy a 
megnevezett sportpálya tekintetében az egyesület érvényes használati szerződéssel rendelkezzen. Ha 
van egy pályahasználati engedély, az helyettesíti a használati szerződést.  
 
Hollósi Dezső képviselő 22:11 órakor megérkezik a képviselő-testületi ülésre. Nagy Dániel polgármester 
megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, mert 7 (hét) fő képviselőből 6 (hat) fő jelen van. 
 
Füri Milán képviselő: 
Miben különbözik akkor a használati szerződés a pályahasználati engedélytől? 
 
Balogh Benedek: 
Abban különbözik a szerződéstől, hogy a pálya karbantartásról és az öltözőhasználatról stb. a használó 
nem rendelkezik. Nem rendelkezik azokról a pontokról, ami mindkét fél számára fontos. A Sportkörnek 
hosszú távon a szerződés lenne jobb, de a nevezéshez elég a hozzájáruló nyilatkozat.  
 
Füri Milán képviselő: 
Tehát a nyilatkozatban semmi sincs kikötve, csak a nevezéshez kell. A pályahasználat sincs kikötve? 
 
Balogh Benedek: 
A pályahasználat arra az időre míg labdarúgó mérkőzés van. A használat ki van kötve hiszen a pályán 
folyik a mérkőzés. Illetve vannak különböző előírások és feltételek, amiket biztosítani kell, például a 
vendégjátékosoknak és a játékvezetőknek külön öltözőt és fürdési lehetőséget kell biztosítani, a 
nézőknek mosdót stb.  
 
Füri Milán képviselő: 
De akkor ez nem június 30-ig kell, hanem a szezon végéig. Mi van, ha a nyilatkozat július elsején hatályát 
veszti? 
 
Balogh Benedek: 
Akkor az MLSZ kizárja a versenyből a Sportkört. 
 
Füri Milán képviselő: 
Tehát akkor hosszútávú. 
 
Balogh Benedek: 
Legalább szezon végéig kellene, hogy tartson, igen. A nevezéshez elég, a hosszútávú működéshez nem 
mert akkor a nyilatkozatban mindkét félnek vállalnia kell, hogy egy meghatározott időre szerződést köt, 
mondjuk augusztus 31-ig. Megérti, hogy a polgármester a régi egyesülettel már nem akar szerződést 
kötni, bízik abban, hogy az új Sportkörrel nem lesz akadálya.  
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Nagy Dániel polgármester: 
Jelen pillanatban nem lehet eldönteni azt, hogy ki volt az, aki a bűncselekményt elkövette. Emiatt 
nyilván megfontolja, hogy mit ír alá és mit nem, mert bűnözőknek és bűncselekményhez nem asszisztál. 
Amennyiben kiderül, hogy egy olyan személy követte el, aki a Sportkörrel nem áll kapcsolatban, ő maga 
fog elnézést kérni és elismerni a hibáját. Egészen addig, amíg ez nem történik meg, nem ír alá semmit a 
rendőrségi nyomozás végéig. A régi Sportkörrel nem hajlandó szerződést kötni. Az új Sportkörnek 
valószínűleg más az elnöke.  
 
Balogh Benedek: 
Igen, van elnöke.  
 
Nagy Dániel polgármester: 
Mint bejegyzett elnök ő fogja bejelenteni tevékenységét Pátkára? 
 
Balogh Benedek: 
Igen. Vele mi a probléma. 
 
Nagy Dániel polgármester: 
Nincs vele probléma. Nem tudjuk, hogy ő ki. 
 
Balogh Benedek: 
Az elnök neve Hegyi Zoltán. 
 
Nagy Dániel polgármester: 
Itt jogi személyekről van szó, mint egyesületekről. Van egy egyesület, ami tevékenykedni szeretne egy 
másik egyesület helyett. Ha a másik egyesület kérvénye beérkezik az Önkormányzathoz, arról tud 
dönteni a képviselő-testület.  Nem akar a testület vagy az Önkormányzat megszüntetni semmilyen 
Sportkört, de a régi Sportkör egyesülettel nem köt szerződést. Az új egyesülettel igen.  
 
Balogh Benedek: 
Ha az járható út, akkor Hegyi Zoltánnal szeretnének időpontot kérni polgármester úrtól egy tárgyalásra. 
 
Nagy Dániel polgármester: 
Semmi akadálya sincs. Nyitottan áll a tárgyaláshoz. Alapjáraton épület hasznosításról van szó, így a 
vagyonrendeletet meg kell vizsgálni technikai szempontból is, ehhez kér türelmet. Addig a kérelemnek 
is van ideje beérkezni. Alapjáraton a szezon végéig javasolja a hozzájárulást az új Sportkörrel.  
 
Gerencsér Attila képviselő: 
A hosszabbítás opcionális. 
 
Nagy Dániel polgármester: 
Igen, a következő testületnek is megvan rá a lehetősége. Felkéri a Pénzügyi, Településfejlesztési és 
Ügyrendi Bizottságot a használatba adás feltételeinek megvizsgálására.  
 
További hozzászólás nem volt. 
 
Nagy Dániel Ferenc polgármester: Kéri a képviselő-testület szavazását a Sportöltöző és Sportpálya 
bérleti szerződésének előkészítéséről. 
 
 

A Képviselő-testület 6  (hat) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozza: 

 
Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

109/2024.(V.14.) határozata 



20 

a Sportöltöző és Sportpálya bérleti szerződésének előkészítéséről 
 

Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testülete felkéri a Pénzügyi, Településfejlesztési és Ügyrendi 
Bizottságot, hogy vizsgálja meg és dolgozza ki a 8092 Pátka Gál köz 911/1 és 686/2. hrsz, Sportöltöző és 
Sportpálya ingatlanok bérbeadásának, használatba adásának a feltételeit.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Nagy Dániel polgármester 
 
11. Javaslat a rendezési terv módosítására 
 
Nagy Dániel Ferenc polgármester: 
Pátka Község Önkormányzata rendezési tervének módosítása több okból kifolyólag szükséges, amire 
árajánlatot kell bekérni. Szükségessé vált az önkormányzati közutak telekkönyvi rendbetétele – ilyen a 
Vasút utca és az 515-ös árok. A Vargahegy és zártkertek beépítési százalékának felülvizsgálatára több 
lakossági kérelem, igény érkezett az elmúlt időszakban. Érkezett vállalkozói kérelem a 818-es út jobb 
oldalán lévő mezőgazdasági terület részbeni hasznosítására (kőbánya alatti terület).  
 
Gerencsér Attila képviselő: 
A Pénzügyi, Településfejlesztési és Ügyrendi Bizottság az előterjesztést megtárgyalta, javasolja a 
rendezési terv módosításához szükséges árajánlat bekérését.  
 
További hozzászólás nem volt. 
 
Nagy Dániel Ferenc polgármester: Kéri a képviselő-testület szavazását a rendezési terv módosítására 
irányuló árajánlat bekérésére tett javaslatról. 
 

A Képviselő-testület 6  (hat) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozza: 

 
Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

110/2024.(V.14.) határozata 
a rendezési terv módosításáról 

 
 

Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testülete a rendezési terv módosításával kapcsolatos 
előterjesztést megtárgyalta és úgy határozott, hogy felhatalmazza a polgármestert a rendezési terv 
módosítására vonatkozó árajánlatok bekérésére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Nagy Dániel polgármester 
 
 
12. Javaslat a Magyar Falu Program útfejlesztésre irányuló pályázat előkészítésére 
 
Nagy Dániel Ferenc polgármester: 
Július 12-től ismét lehet pályázni a Magyar Falu Program keretében meghirdetett „Út, híd, járda 
építése/felújítása” pályázatra. Az előkészületeket ez a testület megteheti, de a munka további része a 
következő testületnek lesz átadva. A Pénzügyi, Településfejlesztési és Ügyrendi Bizottság legutóbbi 
ülésén arról tárgyalt, hogy melyek azok a területek és utcák, amikre érdemes lenne a pályázatot 
benyújtani. Ilyen például a Rákóczi köz, az Arany János utca, Park utca. 
 
Gerencsér Attila képviselő: 
A Pénzügyi, Településfejlesztési és Ügyrendi Bizottság az előterjesztést megtárgyalta. A bizottság 
javasolja a több kisebb útszakasz aszfaltozásának megpályázását. A kalkulációk szerint a rendelkezésre 
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álló támogatási összeg nagyjából 900 méter aszfaltozásra elegendő.  Ebből a Petőfi utcának is csak egy 
kisebb része megvalósítható. Ezért alternatív javaslat a több kis utca leaszfaltozása. A bizottság javasolja 
a pályázat elindítását.  
 
Hollósi Dezső képviselő: 
Fél évvel ezelőtt is volt ilyen próbálkozás, és a Magyar Falu nem fogja tervek nélkül a pályázatot 
befogadni. A Petőfi utcára van csak terv, az még érvényes? 
 
Nagy Dániel polgármester: 
Igen, a Petőfi utcára van terv, viszont mivel június 12-től július 12-ig van lehetőség a pályázat 
benyújtására van esély rá, hogy a tervezők el tudják készíteni más kisebb utcákra a terveket még időben. 
A következő egy hónapban lesznek még egyeztetések a jelenlegi út tervezőkkel. Van több olyan kisebb 
utca, ami rossz állapotban van, meg lehet vizsgálni, hogy melynek vannak meg a tervei, melyik utcáknál 
van szükség tervek elkészítésére.  
 
Buda József képviselő: 
Mindenképpen a kis utcák javítását, aszfaltozását javasolja, mert az Arany János utca, a Park utca és a 
Rákóczi köz is sokkal rosszabb állapotban vannak, mint a Petőfi utca.  
 
Hollósi Dezső képviselő: 
Ha az útra pályázunk akkor a mellette lévő járdára már nem? 
 
Nagy Dániel polgármester: 
Nem, arra már így sajnos nem. Ha a kis utcák felújítása nem opció, akkor még a Petőfi utcát lehet 
megpróbálni, mert annak biztosan megvannak a tervei.  
 
További hozzászólás nem volt. 
 
Nagy Dániel Ferenc polgármester: Kéri a képviselő-testület szavazását a Magyar Falu Program keretében 
meghirdetett „Út, híd, járda építése/felújítása” pályázat beadására tett javaslatról azzal, hogy 
elsősorban a kis utcákra pályáz az Önkormányzat és csak másodsorban a Petőfi utcára. 
 

A Képviselő-testület 6  (hat) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozza: 

 
Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

111/2024.(V.14.) határozata 
a Magyar Falu Program keretében meghirdetett „Út, híd, járda építése/felújítása”  

pályázati javaslat elfogadásáról 
 

Pátka Község Önkormányzata Képviselő-testülete az előterjesztést megtárgyalta és úgy határozott, hogy 
a Magyar Falu Program keretében meghirdetett „Út, híd, járda építése/felújítása” pályázati kiírásra Pátka 
több kisebb utcáira (Arany János utca, Park utca, Rákóczi köz) vonatkozóan megvizsgálja a rendelkezésre 
álló terveket, és azok felújítására nyújt be pályázatot. Amennyiben a kis utcák felújítására pályázás nem 
lehetséges, a Petőfi utca felújításának megpályázása kerül benyújtásra. A képviselő-testület 
felhatalmazza a polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket és jogi nyilatkozatokat megtegye.  
 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Nagy Dániel polgármester 
 
Bejelentések, tájékoztatások 
 
Mivel több hozzászólás, vélemény nem volt, a polgármester megköszöni a testület munkáját, és az  
ülést 22:34 órakor bezárja. 
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K.m.f. 
 
 
 
 
 

Nagy Dániel Ferenc dr. Repka-Takács Judit 
polgármester            aljegyző 


